
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 11. 8. 2020 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová, 

Mgr. Ludmila Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: 0 

Veřejnost:  9 osob    Zahájení:  20 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem Aleše Illichmana. 

Jako ověřovatele zápisu navrhla Martinu Kovácsovou a Petra Hermana. Optala se, jestli 

navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele zápisu, 

aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/5/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Martinu Kovácsovou a Petra 

Hermana a zapisovatelem A. Illichmana.  

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 

zveřejněn na úřední desce. Navrhla nový bod programu: Projednání návrhu vybudování 

občasné zastávky autobusu na ulici Pražská u hřiště. 

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:            

 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

4. Rozpočtové opatření č. 5 a č. 6. 

5. Informace o podepsání smlouvy se zhotovitelem projektové dokumentace na 

kanalizaci v obci 

6. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene  

7. Projednání návrhu budoucí úpravy ulice Na Vartě 

8. Projednání návrhu vybudování občasné zastávky autobusu na ulici Pražská u hřiště. 

9. Různé 

10. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 

 

Návrh usnesení 2/5/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 



Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

Připomínky nebyly. 

  

4. Rozpočtové opatření č. 5 a č. 6 

Starostka obce přednesla RO č. 5, který schválila sama 30. 6. Ve výši 73 tisíc Kč, Týká se 

zvýšení položky 4222 Investiční přijaté transfery od krajů o 73000 Kč na celkovou částku 

v rozpočtu 172 000 Kč. A ve výdajích zvýšení celkově o stejnou částku, z které činí v par. 

3745 Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň 60 tisíc Kč, par. 2232 Provoz vnitrozemské plavby 

o 8 tisíc a par. 6399 Ostatní finanční operace o 5 tisíc Kč. Navrhla rozpočtové opatření č. 6, 

navýšení ve výdajích v par. 2221 Provoz veřejné silniční dopravy o 50 tisíc Kč (důvodem je 

požadavek dopravce o zaplacení ztráty v příjmech v době od dubna do června v důsledku 

pandemie koronaviru). Dále u par. 3341 Rozhlas a televize o 2 tisíce Kč.   

 

Návrh usnesení 4/5/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 5 a schvaluje rozpočtové opatření č. 6. 

S celkovým navýšením výdajů o 52 tisíc Kč. 

 

Hlasování: PRO - 7,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

 

5. Informace o podepsání smlouvy se zhotovitelem projektové dokumentace na 

kanalizaci v obci 

Starostka informovala o podepsání smlouvy s firmou Medium project EU, s. r. o. z Pardubic, 

která vyhrála výběrového řízení s nejnižší nabídkovou cenou 597 740 Kč včetně DPH a před 

podepsáním smlouvy dodala všechny požadované doplňující doklady.   

Stručně seznámila přítomné s průběhem výběrového řízení a společně se zastupiteli 

odpověděla na některé otázky z řad veřejnosti.  

 

Návrh usnesení 5/5/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje smlouvu se zhotovitelem projektové dokumentace 

firmou Medium project EU, s. r. o na kanalizaci v obci.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

6. Schválení Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 

stavby č. IV-12-6026235   

 

Starostka seznámila přítomné se Smlouvou o budoucí smlouvě zřízení věcného břemene – 

služebnosti č. IV-12-6026235 k parcele 63/27. Budoucí věcné břemeno kabelového vedení 

NN se týká pozemků ve vlastnictví obce: 66/34, 172/1.  

 



Návrh usnesení 6/5/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene č. IV-12-6026235 pro kabelové vedení NN pro pozemek63/27 na pozemcích ve 

vlastnictví obce č.parc. 66/34, 172/1.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

7. Projednání návrhu budoucí úpravy ulice Na Vartě 

Starostka dala k dispozici návrh studie možné budoucí rekonstrukce ulice Na Vartě. Návrh 

vychází z toho, že obec pro rekonstrukci nemůže disponovat levou stranou ulice přiléhající 

k plotům a čtyř domům z důvodu vlastnictví těchto pozemků majiteli domů. Nicméně tyto 

pozemky jsou v katastru zapsány (a také používány) jako komunikace, takže jejich majitelé 

nemohou bránit v průjezdu. Brání však s jejich začleněním do budoucí rekonstrukce ulice, 

kterou celkově odmítají. Na jedné straně poukazují na to, že na návrhu studie je 

rekonstruovaná ulice široká jen 3,5m(proto tam je zamýšlena i výhybna), což prý není možné. 

Diskuse se dále „točila“ kolem budoucího připojení nové komunikace v lokalitě 1/5 na ulici 

Na Vartě. Proti tomuto připojení jsou majitelé striktně proti a žádají, aby nová ulice v lokalitě 

1/5 byla ukončena obratištěm a veškerá doprava směřovala přes Doláneckou ulici 

vybudovanou v nedávné době. Zastupitelé nesouhlasí s tím, aby byla jednostranně zatížena 

ulice Dolánecká. Domnívají se, že je logické, aby probíhal provoz oběma směry. Pokud by se 

uvažovalo o obratišti, tak by proti této variantě vystoupili majitelé třinácti domů, ve kterých 

žije již deset malých dětí. V lokalitě 1/5 má být v budoucnu 16 domů, které se ale budou 

stavět postupně a budoucí provoz osobních automobilů nemůže, dle názoru zastupitelů, 

ohrozit statiku čtyř domů v ulici Na Vartě. Při výstavbě infrastruktury i domů se budou 

pohybovat v obou ulicích i nákladní auta, ale jejich provoz se dá upravit snížením rychlosti, 

při které by neměl jejich průjezd ohrozit statiku domů. Také rekonstrukce povrchu ulice Na 

Vartě se dá řešit tak, aby neohrozila přilehlé domy. S tím ovšem majitelé těchto domů 

nesouhlasí. Naopak souhlasí s budoucí výstavbou kanalizace, která je jednak větším 

stavebním zásahem a po jejím ukončení se musí tak jako tak položit nový povrch ulice. Není 

zatím známo, kdy se případná rekonstrukce ulice Na Vartě uskuteční, nejdříve po ukončení 

výstavby infrastruktury v lokalitě 1/5. Na budoucí rekonstrukci ulice Na Vartě zastupitelstvo 

obce požaduje od majitelů pozemků v lokalitě 1/5 uhradit polovinu finančních nákladů 

rekonstrukce, protože nová ulice minimalizuje otřesy při průjezdu a zhodnocuje stávající i 

budoucí nemovitosti. 

 

Z tohoto bodu nevyplývá žádné usnesení zastupitelstva, pouze sdělování informací a výměna 

názorů.  

 

8. Projednání studie občasné zastávky autobusu na ulici Pražská u hřiště 

Starostka předložila přítomným studii – nákres budoucí možné zastávky autobusu na ulici 

Pražská u hřiště, která by byla používána jako občasná, zejména při akcích, kdy je uzavřená 

náves a nemůže být stálá zastávka v provozu.  

 

Návrh usnesení 7/5/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje návrh občasné zastávky autobusu na ulici Pražské u 

hřiště.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   



Usnesení schváleno.  

 

 

9. Různé  

Starostka přednesla následující zprávy:  

1. Popelnice na kovy nestačí, poslala žádost svozové firmě o přistavení větší. Nebudou se již 

vydávat pytle na obecním úřadě. 

2. Most v Klíčanech je již otevřen. 

3. Proběhla výměna záchodu v muzeu z důvodu neopravitelné havárie.   

 

 

10. Diskuse 

 

Další diskuse již neproběhla.  

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21.50 hodin.  

 

 

Zapsal:  A. Illichman 

 

 

Ověřili:    

 

 

 

M. Kovácsová 

 

 

 

P. Herman 


